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Przebieg XXXVI  sesji Rady Miasta Luboń, 
1  października  2021r. o godz. 17.00 

w trybie hybrydowym 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających tymczasowego schronienia w 
schroniskach dla osób bezdomnych i schroniskach dla osób bezdomnych z usługami 
opiekuńczymi. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacji i dworców, 
którymi właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Luboń oraz warunków i zasad 
korzystania  
z tych obiektów. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Lubuska w Luboniu. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy ...... w Luboniu. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty skarbowej. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 
2021 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2021-2036. 

10. Roczne sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

11. Sprawozdania kwartalne Komisji z bieżących prac (lipiec, sierpień, wrzesień). 

12. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

13. Sprawozdanie Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Przyjęcie protokołów sesji nr XXXIV/2021, z dnia 15 lipca 2021 oraz XXXV, z dnia 7 
września 2021r. 

16. Zakończenie obrad. 

/zał. nr 1/ –Porządek obrad.  
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Przebieg obrad 

Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa Zygmanowska przywitała wszystkich radnych i 
otworzyła XXXVI sesję Rady Miasta Luboń zwołaną na dzisiaj tj. 1 października   2021r. na 
godz. 17.00, w trybie hybrydowym.  

W sesji uczestniczyli również burmistrz Małgorzata Machalska, wiceburmistrz  Dorota Franek, 
wiceburmistrz Michał Popławski, Skarbnik Miasta Mirosław Stromczyński, Sekretarz Miasta 
Janusz Piasecki, mecenas Przemysław Czaczyk, dyrektor Firmy KOM-LUB, Igor Szymkowiak, 
dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Luboniu, Katarzyna Andrzejczak, 
informatycy Marcin Godzich i Maciej Giertuga oraz pracownicy biura rady Łukasz Miałkas, 
Dominika Kędziora,  która protokołowała przebieg obrad oraz inni pracownicy  Urzędu Miasta .  

Wszystkich serdecznie powitała. 

Na sali sesyjnej przebywało 5 osób, które wykonywały czynności służbowe. Pozostałe osoby 
brały udział w sesji za pomocą łączy internetowych przebywając w domu lub oddzielnych 
pomieszczeniach urzędu miasta. 

W celu stwierdzenia kworum poprosiła radnych o osobiste potwierdzenia obecności. 

1 Anna Bernaciak obecna 

2 Łukasz Budzyński obecny 

3 Katarzyna Ekwińska obecna 

4 Hieronim Gawelski obecny 

5 Piotr Izydorski obecny 

6 Iwona Kaczmarek obecna 

7 Magdalena Kleczewska obecna 

8 Paweł Krzyżostaniak obecny 

9 Beata Łakomy obecna 

10 Monika Nawrot obecna 

11 Małgorzata Nyćkowiak obecna 

12 Andrzej Okupniak obecny 

13 Marek Samulczyk obecny 

14 Michał Szwacki obecny 

15 Bogdan Tarasiewicz obecny 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol obecna 

17 Artur Wiśniewski obecny 

18 Paweł Wolniewicz obecny 

19 Magdalena Woźniak obecna 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak obecna 

21 Teresa Zygmanowska obecna 

 
Obecnych 21 radnych. Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum i uznała obrady za 
prawomocne. 
 
 
 
 
Zgodnie z zawiadomieniem o zwołanej sesji, do 30 września 2021r. godz.13-tej  radni mogli 
zgłaszać uwagi i wnioski do porządku obrad. Żaden wniosek i uwaga nie została zgłoszona.   



3 

 

Zatem Przewodnicząca Rady Miasta, Teresa Zygmanowska zaproponowała  wykreślenie z  
porządku obrad  p. 6 w którym miał być rozpatrywany projekt uchwały w sprawie  nadania 
nazwy ulicy.  Projekt zostanie przesłany do dalszej pracy komisji komunalnej. Stąd następne 
punkty przesunęły  się  w górę o 1 tak,  że zakończenie obrad przypadło w punkcie 15-tym. 
Przewodnicząca zwróciła też uwagę, iż zmienił się tytuł projektu uchwały, który miał być 
rozpatrywany w p. 5. Prawidłowy tytuł  to: „Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej Lubelska w Luboniu”. Taki projekt został omawiany podczas obrad właściwych 
komisji branżowych.  
 
Głosowanie za przyjęciem zmian w porządku obrad.: 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem zmian w porządku obrad głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   
wstrzymało się od głosu 0 radnych. Zmiany w porządku obrad  zostały przyjęte jednogłośnie. 
/zał nr 2/-Głosowanie w sprawie przyjęcia zmian w porządku obrad. 
 
 
Dalej Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła głosowanie w sprawie 
przyjęcia porządku obrad po zmianach. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 
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5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się 
od głosu 0 radnych. Porządek  obrad  został przyjęty jednogłośnie. 
 

/zał nr 3/ – Porządek obrad po zmianach/ - wykreślono pkt 6, zmieniono tytuł uchwały w 
pkt 5.: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających tymczasowego schronienia 
w schroniskach dla osób bezdomnych i schroniskach dla osób bezdomnych z 
usługami opiekuńczymi. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacji i 
dworców, którymi właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Luboń oraz warunków i 
zasad korzystania z tych obiektów. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
Lubelska w Luboniu. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty skarbowej. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń 

na 2021 rok. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2021-2036. 
9. Roczne sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
10. Sprawozdania kwartalne Komisji z bieżących prac (lipiec, sierpień, wrzesień). 
11. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
12. Sprawozdanie Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Przyjęcie protokołów sesji nr XXXIV/2021, z dnia 15 lipca 2021 oraz XXXV, z dnia 7 

września 2021r. 
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15. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad. 2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców.  
W zawiadomieniu o sesji  została umieszczona informacja do mieszkańców, 
którzy w tym punkcie mogą zabrać głos telefonicznie dzwoniąc pod podany  
w zawiadomieniu  (nr telefonu 699-714-666) 
 

Nie było zgłoszenia. 
 

 

Ad. 3.  Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających tymczasowego schronienia w schroniskach 
dla osób bezdomnych i schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi 
przedstawiła dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Luboniu, pani 
Katarzyna Andrzejczak.: 

Zgodnie z ustawą o pomocy społecznej do zadań własnych gminy o charakterze 
obowiązkowym należy między innymi udzielenie schronienia, zapewnienie posiłku oraz 
niezbędnego ubrania osobom tego pozbawionym. Celem uchwały jest ustalenie szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających tymczasowego 
schronienia w schroniskach dla osób bezdomnych i schroniskach dla osób bezdomnych z 
usługami opiekuńczymi. Na podstawie art. 97 ust. 5 ustawy o pomocy społecznej, rada gminy w 
drodze uchwały ustala, w zakresie zadań własnych szczegółowe zasady ponoszenia 
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia. Dotychczas osoby bezdomne kierowane do 
ośrodków wsparcia nie ponosiły odpłatności, jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej lub 
dochód na osobę w rodzinie nie przekraczał kwoty kryterium dochodowego zgodnego z art. 8 
ustawy o pomocy społecznej. Zgodnie z art. 97 ust. 1a znowelizowanej ustawy, w przypadku 
osoby bezdomnej skierowanej do schroniska dla osób bezdomnych albo schroniska dla osób 
bezdomnych z usługami opiekuńczymi nie ma zastosowania przepis o nieponoszeniu opłat, 
jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej lub dochód na osobę w rodzinie nie przekracza 
kwoty kryterium dochodowego. Jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej lub dochód na 
osobę w rodzinie nie przekracza kwoty kryterium dochodowego, opłata nie może być wyższa 
niż 30% dochodu osoby samotnie gospodarującej lub dochodu na osobę w rodzinie osoby 
skierowanej do schroniska dla osób bezdomnych, a w przypadku schroniska dla osób 
bezdomnych z usługami opiekuńczymi nie może być wyższa niż 50% tego dochodu. Zmianą w 
ustawie o pomocy społecznej zostały wprowadzone nowe regulacje dotyczące odpłatności osób 
bezdomnych w schroniskach. Uporządkowano i doprecyzowano miejsca, formy i standardy 
udzielania schronienia, stąd konieczność przyjęcie zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia w proponowanej wersji w formie nowej uchwały. 
 
Projekt uchwały opiniowały trzy (3) Komisje Rady: Budżetu i Finansów, Sfery Społecznej, 
Organizacyjno-Prawna. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 
 
Dyskusji nie było. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 
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5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 4/ – UCHWAŁA NR XXXVI/276/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 1 października 
2021 r. w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia udzielających tymczasowego schronienia 
w schroniskach dla osób bezdomnych i schroniskach dla osób 
bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 
 
/zał nr 5/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
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Ad. 4 Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacji i dworców, którymi 
właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Luboń oraz warunków i zasad korzystania z 
tych obiektów przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.: 

Zmiany nazw dotyczyły przede wszystkim przystanków, które obecnie usytuowane są w pobliżu 
Poznańskiej Kolei Metropolitalnej. Nowe nazewnictwo miało ujednolicić miejsca styku transportu 
ZTM z PKM, ułatwiając w ten sposób pasażerom orientację odnośnie ich lokalizacji. Ponadto 
zlikwidowane zostaną także niektóre komercyjne nazwy przystanków, funkcjonujące bez 
stosownych, koniecznych umów. Wszystkie wprowadzane zmiany miały na celu ułatwienie 
orientacji przy przesiadkach dla osób nie znających układu przystanków komunikacyjnych w 
danym rejonie miasta i aglomeracji. Wobec powyższego podjęcie uchwały było konieczne i 
zasadne. 
 
Projekt uchwały opiniowały dwie (2) Komisje Rady: Komunalna, Organizacyjno-Prawna. 
Obie wydały opinie pozytywne. 
 
Dyskusji nie było. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/zał nr 6/ – UCHWAŁA NR XXXVI/277/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 1 października 
2021 r. w sprawie określenia przystanków komunikacji i dworców, którymi właścicielem 
lub zarządzającym jest Miasto Luboń oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 
/zał nr 7/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
 
Ad. 5 Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej  Lubelska w 
Luboniu przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.: 

 
Nadanie nazwy ulicy przyczyni się do ustalania numerów porządkowych nieruchomości 
przeznaczonych pod zabudowę. W dniu 13 września 2021 roku wpłynął wniosek właściciela 
działki o nadanie nazwy drodze wewnętrznej składającej się z części działki 11/3. Przyjęcie 
nazwy ulicy spowoduje konieczność oznakowania nazwy ulicy, ponieważ do zadań gminy 
należy umieszczanie i utrzymywanie w należytym stanie tabliczek z nazwami ulic i placów w 
miastach. Komisja Komunalna Rady Miasta Luboń, w dniu 27 września 2021r., na posiedzeniu 
nr 39/2021 zadecydowała o nadaniu drodze wewnętrznej nazwy „Lubelska”. 
 
Projekt uchwały opiniowały dwie (2) Komisje Rady: Komunalna, Organizacyjno-Prawna. 
Obie wydały opinie pozytywne. 
 
Dyskusji nie było. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
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Za przyjęciem porządku obrad głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się 
od głosu 0 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 8/ – UCHWAŁA NR XXXVI/278/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 1 października 
2021 r. w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej  Lubelska w Luboniu. 
/zał nr 9/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
 

 

Ad. 6 Projekt uchwały w sprawie opłaty skarbowej przedstawił Skarbnik Miasta, Mirosław 
Stromczyński.: 

Uchwałą nr VI/24/2006 z dnia 21 grudnia 2006 r. w sprawie opłaty skarbowej Rada Miasta 
Luboń wyznaczyła inkasentów opłaty skarbowej. Jako inkasenci wyznaczeni zostali pracownicy 
Urzędu Miasta Luboń zatrudnieni w Wydziale Organizacyjnym i w Urzędzie Stanu Cywilnego, tj. 
na stanowiskach gdzie przyjmowane są podania od interesantów. W związku z wielokrotnymi 
zmianami przedmiotowej uchwały, wynikającymi ze zmian w zatrudnieniu, postanowiono dla 
przejrzystości i czytelności prawa miejscowego uchylić obowiązującą od 2006 roku uchwałę i 
podjąć nową. 
 
Projekt uchwały opiniowała jedna (1) Komisja Rady, Organizacyjno-Prawna, która wydała 
opinię pozytywną. 
 
Dyskusji nie było. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 
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21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 10/ – UCHWAŁA NR XXXVI/279/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 1 października 
2021 r. w sprawie opłaty skarbowej. 
/zał nr 11/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
 

Ad. 7. Projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2021 rok 
wraz z autopoprawkami przedstawił Skarbnik Miasta, Mirosław Stromczyński.: 

 
Ustalono dochody budżetu na 2021 rok w łącznej kwocie 165.940.323,21 zł. 
Ustalono wydatki budżetu na 2021 w łącznej kwocie 177.813.394,18 zł. 
Skarbnik Miasta omówił szczegółowo wszystkie zmiany w budżecie, które były dość znaczne. 
Związane to było z wieloma czynnikami. Rozpoczął się rok szkolny i pojawiły się nowe potrzeby  
w jednostkach oświatowych. Wprowadzono kwoty otrzymane jako refundacja środków 
poniesionych w ramach zadania pod nazwą koncentracja transportu publicznego. Wpływy 
z cmentarzy. Dotację otrzymaną z Województwa Wielkopolskiego, czyli od Marszałka na zakup 
łodzi silnikowej, na potrzeby ratownictwa wodnego. Umniejszono wpływy z podatków spadków  
i darowizn. Opłatę z tytułu hurtowej sprzedaży alkoholu sprzedawanego w opakowaniach 
objętości do trzysta mililitrów, czyli tak zwanych „małpek”. Ta opłata w połowie przypada 
gminom, w połowie Narodowemu w Funduszowi Ochrony Zdrowia i jest przeznaczona na 
zadania związane z przeciwdziałaniem alkoholizmowi.  
Wprowadzono dotację z budżetu Państwa, otrzymaną na realizację zadań związanych z 
realizacją programu Senior. Zwiększony został wpływ z usług, z tytułu opłat za zrzut ścieków. 
Wprowadzono dotację przeznaczoną na pielęgnację istniejących drzew pomnikowych. 
Autopoprawki w części dotyczącej dochodów dotyczyły dotacji z budżetu państwa, na wypłatę 
zasiłków okresowych. Zwiększono dotację celową dla miasta Poznania na realizację wspólnej 
komunikacji miejskiej. Zmniejszono środki na zadnie poprawa bezpieczeństwa pieszych na 
skrzyżowaniu ulicy Powstańców Wlkp., zwiększono na budowę zielonego przystanku na 
skrzyżowaniu ul. Kościuszki / Pułaskiego. Zwiększono wydatki Biura Majątku Komunalnego 
przeznaczone na zakup energii, usług remontowych, koszty postępowania sądowego. Kilka 
drobnych zmian nastąpiło w Dziale - Działalność usługowa. Zwiększono wydatki na 
modernizację dachu i budynku szkoły Podstawowej nr 2. 
 
 
W tym miejscu na pytania zadane podczas Komisji Budżetu i Finansów odpowiedziała 
Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska (Komisja nr 37/2021, z dnia 30 września 2021r. ).  
Pytania zadane przez radną Monikę Nawrot: 
Rozdział 80104 – Przedszkola. Jaka jest liczba dzieci w poszczególnych placówkach?. 
Poprosiła też o podanie ilości dzieci w placówce EMEDEA na rok 2021 (Ośrodek 
Rehabilitacyjno - Edukacyjno - Wychowawczy w Luboniu, ul. Jana III Sobieskiego 97a). 
Dalej Radna Monika Nawrot zapytała o Budowę, przebudowę dróg, poprawę bezpieczeństwa 
oraz budowę chodników na terenie miasta Luboń, gdzie zmniejszono środki o kwotę 958.401,32 
zł. Radna zapytała, co z tymi środkami się stanie, na co zostaną przeznaczone?. 
 
Następnie radna Monika Nawrot zapytała o zrzut ścieków na zlewni i z czego wynika taki duży 
wzrost, tj. o 120 tys. zł.?. 
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Odpowiedź Burmistrz Miasta: Wynagrodzenia w przedszkolach zwiększono o 201.807,00 
złotych (słownie: dwieście jeden tysięcy osiemset siedem złotych). W rozdziale Przedszkola 
Specjalne dotację zmniejszono o kwotę 264.240,00 złotych,  w związku z mniejszą niż 
jednostka pierwotnie podawała liczbą dzieci w tym przedszkolu. Było to jedno przedszkole 
specjalne, czyli EMEDEA. Jeśli chodzi o liczbę dzieci aktualnie uczęszczających do tego 
przedszkola, to jest to 49 dzieci (słownie: czterdzieści dziewięcioro). Co do pytania o liczbę 
dzieci w naszych jednostkach, to Przedszkole nr 1 – 194 dzieci (słownie: sto dziewięćdziesiąt 
czworo dzieci), Przedszkole nr 5 – 137 dzieci (sto trzydzieści siedmioro dzieci). 
 
Odnosząc się do pozostałych pytań zadanych na Komisji Budżetu i Finansów, jedno z 
nich dotyczyło zwiększonego dochodu z zrzutu ścieków na naszej zlewni.  Trudno 
jednoznacznie powiedzieć z czego wynika wzrost, dlaczego tak się dzieje?. Można jedynie 
przypuszczać, że są to efekty „covidowe”, a więc tego, że w większym stopniu korzystaliśmy, 
przebywaliśmy w naszych domach. Po drugie rzeczywiście zauważono większe 
zainteresowanie naszą zlewnią i być może związane jest to również z czasowym zamknięciem 
innych stacji. Stąd zwiększony dochód w Luboniu.  
 
Dodatkowe pytanie dotyczyło przesunięć z paragrafu budowy dróg na między innymi dział 
dotyczący gospodarki wodami i pytanie, dlaczego możemy pozwolić sobie na zdejmowanie z 
tego paragrafu?, tj. budowy dróg, chodników i czy jest to powodem tego, że rezygnujemy z jakiś 
inwestycji?. 
 
Odp. Burmistrz Miasta, Małgorzaty Machalskiej: 
Przede wszystkim znaczne oszczędności przyniósł rozstrzygnięty przetarg na budowę Szkoły 
Podstawowej nr 4 (ok. 30% niższe koszty budowy placówki oświatowej) i rozstrzygnięte 
przetargi na innych realizowanych inwestycjach, tj. ulica Pogodna, Długa, Juranda, Andersena, 
Makuszyńskiego, Jaśminowa, Dąbrowskiego. Mamy łącznie 3.800.000,00 zł oszczędności 
(słownie: trzy miliony osiemset tysięcy) i to jest główny powód.  
 
Projekt uchwały opiniowały cztery (4) Komisje Rady: Budżetu i Finansów, Komunalna, 
Organizacyjno-Prawna, Ochrony Środowiska. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 
 
Dyskusja: 
Radny Marek Samulczyk dopytał jeszcze o niektóre sprawy, które poruszał na Komisji 
Komunalnej, między innymi między o „zielony przystanek”, który ma kosztować około 53.000,00 
zł (słownie: pięćdziesiąt trzy tysiące).  Radny zapytał, kiedy ten przystanek będzie realizowany?. 
 
 
Zastępca Burmistrza, Michał Popławski: Jeżeli chodzi o termin realizacji, to będziemy robić 
wszystko, żeby zrealizować przedmiotową inwestycję w tym roku. 
 
Radny Marek Samulczyk zapytał, ponieważ dowiadujemy się o tym parę dni temu na Komisji 
Komunalnej, że taka realizacja już komuś „w głowie zaświtała” i jest praktycznie gotowa do 
realizacji, gdzie radni o tym w ogóle nie wiedzieli. Dopiero się dowiedzieli parę dni temu, a 
dzisiaj widzimy, że wszystkie dokumenty są gotowe bez decyzji i wiedzy radnych. To jest po 
pierwsze, po drugie zadał pytanie czy była jakaś konsultacja, rozmowy?. Po wybudowaniu tego 
przystanku, w czyjej gestii będą koszty obsługi, pielęgnacji ?. Czy była w tej sprawie konsultacja 
z dyrektorem Kom-Lubu, prezesem Translubu?. 
Jak np. prezes Translubu widzi usytuowanie tego przystanku i funkcjonowanie w przyszłości?. 
 
Odpowiedzi udzieliła Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska: Jeśli chodzi o opiekę nad 
przystankiem, ponieważ ma to być zielony przystanek, a to znaczy, że będzie tam element 
zieleni, to na pewno nie będzie się tym opiekował Translub,  bo nie wyobraża sobie Pani 
Burmistrz, żeby nałożyć na Spółkę taki obowiązek. Troska o zieleń na pewno będzie w gestii 
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Urzędu. Jeśli chodzi o konsultację z Translubem, to ten rodzaj obiektu, nie będzie utrudniał 
obsługi przystanku i korzystania z niego przez Spółkę. Stąd nie było takiej potrzeby i 
konieczności. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa Zygmanowska  dodała, że jeśli chodzi o 
dokumenty, które radny Marek Samulczyk zarzuca że są przygotowane bez decyzji i wiedzy 
radnych i stawia to jako zarzut, to zdaniem Przewodniczącej Rady przedstawiona dokumentacja 
przesłana radnym ze wszystkimi elementami, szczegółami, co do materiałów z jakich 
przystanek zostanie wykonany, pozwoli na świadomą decyzję w sprawie i głosowanie. To jest 
powód do radości, nie stawiania zarzutu.  
 
Radna Anna Bernaciak poinformowała, że Komisja Ochrony Środowiska kilkukrotnie spotykała 
się z panią ogrodnik miejską, panią Karoliną Szerłot, w tym także w terenie i między innymi 
podczas spotkania na Wzgórzu Papieskim była rozmowa o innych elementach infrastruktury, o 
dostawieniu donic miejskich i też sygnalizowała kwestię tego, że planuje zająć się infrastrukturą, 
jaką są przystanki autobusowe. Dlatego przynajmniej dla radnej Anny Bernaciak temat 
zielonego przystanku zaskoczeniem nie był. 
 
Radny Marek Samulczyk pytał, kto będzie odpowiadał za zbite szyby?, bo przystanek właśnie 
z tego materiału będzie głównie wybudowany (stal połączona ze szkłem i zielenią). Translub już 
dzisiaj nie zastępuje szkła szkłem, tylko wstawia blachy, ponieważ są bardziej odporne na 
zniszczenia. Kto będzie ponosił koszty naprawy?. Radny poddał też pod wątpliwość, że 
monitoring, który tam jest wystarczy do zidentyfikowania wszystkich ewentualnych wandali. 
Radny już na Komisji Komunalnej pytał, ile to będzie kosztowało?. Ma świadomość, że za 
chwilę o podwyżki mogą wystąpić kierowcy. Wiemy co było rok czy dwa lata temu (kierowcy 
wystąpili o podwyżki), czy znajdziemy środki finansowe na podwyżki, a wiemy, że chętnych do 
tej pracy jest coraz mniej, więc płace mogą być jedynym czynnikiem zachęcającym do 
wykonywania tego zawodu. Myśląc perspektywicznie, powinniśmy szukać środków na 
funkcjonowanie Translubu. 
 
Zastępca Burmistrza, Michał Popławski: Po pierwsze na skrzyżowaniu tym (Kościuszki / 
Poniatowskiego, przy hotelu MAX) jest założony monitoring. W razie ewentualnego incydentu 
będzie można skutecznie zadziałać, tj. zabezpieczyć materiały dowodowe i przekazać 
odpowiednim służbom. Myśląc w ten sposób każda infrastruktura miejska może ulec 
zniszczeniu. Idąc zatem tą logiką nie moglibyśmy w zasadzie nic unowocześniać, robić, 
rozwijać się, bo zawsze ktoś może coś popsuć. W tym miejscu jest przestrzeń i można sobie 
pozwolić na takie rozwiązanie. Jak się sprawdzi, pokaże czas. Bardzo dużo mieszkańców z 
terenu Lubonianki korzysta z tego przystanku. Dlatego według Zastępcy Burmistrza jest to 
odpowiednie miejsce, żeby spróbować, czy przystanek będzie spełniał założenia. Jeśli chodzi 
natomiast o wynagrodzenia pracowników Spółki Translub, to nie wiadomo nic Burmistrzowi, 
żeby Spółka miała jakiekolwiek problemy. Natomiast to, że presja na podniesienie wynagrodzeń 
jest to Burmistrz oczywiście zdaję sobie z tego sprawę, ale to nie dotyczy wyłącznie tej Spółki. 
Sytuacja ta dotyczy innych spółek i tak naprawdę nas wszystkich, ponieważ wszystko drożeje, 
jaka jest inflacja wszyscy widzą, a płace w takim tempie nigdzie nie rosną. 
 
Radny Marek Samulczyk zapytał, kiedy została podjęta decyzja o doświetlenie przejścia dla 
pieszych oraz dodatkowego oznakowania ul. Żabikowskiej w rejonie ul. Sobieskiego?. 
 
Radny Andrzej Okupniak odczytał fragment protokołu Komisji Komunalnej nr 33, z dnia 25 
stycznia 2021r.: „Głosowanie i dyskusja nad wnioskami złożonymi do nowej organizacji 
ruchu drogowego w mieściei: 
Wniosek nr 1 
Radnego Hieronima Gawelskiego dot. Doświetlenia przejścia dla pieszych oraz dodatkowego 
oznakowania na ul. Żabikowskiej w rejonie ul. Sobieskiego. 
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Rekomendacja Burmistrza: Pozytywna. 
Radny Hieronim Gawelski podziękował za pozytywną rekomendację Burmistrza, jednak 
zapytał, co będzie w przypadku jeśli Miasto nie otrzyma środków finansowych, czyli 
dofinansowania na to zadanie?. 
 
Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz Olejniczak odpowiedział radnemu, 
że zadanie to zostanie zrealizowane  bez względu na dofinansowanie. 
 
 
Radna Monika Nawrot zapytała, czy jest brane pod uwagę tylko to konkretne przejście 
Targowa-Buczka, czy rozważano możliwość zwiększenia bezpieczeństwa na całym odcinku 
drogi?. 
 
Kierownik Wydziału Spraw Komunalnych, pan Mateusz Olejniczak odpowiedział radnej, że 
w pierwszej kolejności jest brane pod uwagę punktowe zwiększenie bezpieczeństwa. Jeśli 
będzie możliwość zwiększenia zakresu prac, to oczywiście zostanie on rozszerzony. 
 
Głosowanie nad wnioskiem nr 1: 
Za podtrzymaniem rekomendacji Burmistrza i realizacją wniosku głosowali: 
• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, 
Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek Samulczyk, Bogdan 
Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 
 
• Przeciw – 0 osób, 
 
• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 
 
Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie (jednogłośnie). 
 
Kolejny wniosek Radnego Bogdana Tarasiewicza dot. Progu zwalniającego na ul. 
Żabikowskiej w rejonie ul. Uroczej. 
W konsekwencji, w związku z dużym ryzykiem odrzucenia przez Starostwo projektu 
drogowego z progami zwalniającymi w tej ulicy, radny Bogdan Tarasiewicz zmodyfikował 
wniosek: 
Zwiększyć w tym miejscu bezpieczeństwo (konkretnie na przejściu dla pieszych). 
 
Głosowanie nad ZMODYFIKOWANYM wnioskiem nr 2: 
Za realizacją zmodyfikowanego wniosku głosowali: 
• Za – 11 osób (Anna Bernaciak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Iwona Kaczmarek, 
Paweł Krzyżostaniak, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Marek Samulczyk, Bogdan 
Tarasiewicz, Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska). 
 
• Przeciw – 0 osób, 
 
• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 
 
Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie (jednogłośnie).” 
 
 
Radny Marek Samulczyk zgodził się z tym, że taki wniosek był omawiany jednak nikt nie mówił 
o kosztach a teraz dowiadujemy się że na przejście mamy przeznaczyć 100 tys. zł. Radny pytał, 
czy to ma być jedno przejście, czy więcej?. 
 
Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski, że mają być dwa przejścia 
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doświetlone na ul. Żabikowskiej, od skrzyżowania Żabikowska-Sobieskiego  w kierunku ul 
Targowej. 
 
 
Dalej radny Marek Samulczyk zapytał o zmiany budżetu dotyczące rozdziału 80104, tj. 
zwiększenie dofinansowania na obiady w przedszkolu. 
 
Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska: Zwiększone wydatki, w związku z zakupem 
obiadów w przedszkolu i koniecznością pokrycia kosztów ich wytworzenia.  
 
Radny Marek Samulczyk: To znaczy, że pani dyrektor nie zaplanowała tego w budżecie?. 
 
 
Skarbnik Miasta, Mirosław Stromczyński: Trudno jest planować w okresie pandemicznym, w 
którym występują przerwy, placówki są zamykane, ludzie chorują. Środki planowano ostrożnie. 
Nie było pełnej wiedzy co do tego, jak będą funkcjonowały przedszkola, jakie będą potrzeby w 
zakresie obiadów.  
 
 
Na koniec radny Marek Samulczyk wyraził zdziwienie, że skoro jako Miasto mamy 
oszczędności na projektach (3,5 miliona złotych), to dlaczego zdejmujemy środki z budowy dróg 
i  chodników?. Dlaczego w tym roku te inwestycje nie powstaną?. Z paragrafu - gospodarka 
ściekowa były zdejmowane środki z odwodnienia, które powinno być w naszym Mieście 
priorytetem. Dlaczego, jakie było tego uzasadnienie?. 
 
Zastępca Burmistrza, Michał Popławski: Mamy kwotę ponad 600 tys. zł (słownie: sześciuset 
tysięcy), które przenosimy właśnie z budowy dróg do odwodnienia. Przesunięcia wynikają z 
faktu, żeby nie stracić pozyskanych pieniędzy (dotacji), które wymagają rozliczenia. Wiedząc, 
że nie jesteśmy w stanie zakończyć inwestycji drogowych w terminie, a musimy rozliczyć 
pozyskane środki, dokonuje się przeszacowań. Zwiększają nam się pieniądze na gospodarkę 
wodami, a zmniejszają na budowie dróg. Zawsze pilnujemy tego, żeby wydatki z jednego do 
drugiego paragrafu zostały przesunięte na bieżąco, w zależności od sytuacji. Związane to jest 
też z przetargami.  Trzeba mieć pewność, że wystarczy środków finansowych, bo podwyżki są 
od nas niezależne.  
 
Na tym dyskusję zakończono. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawkami. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 
Iwona Kaczmarek wstrzymała się od 
głosu 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy wstrzymała się od głosu 

10 Monika Nawrot  wstrzymała się od głosu 

11 Małgorzata Nyćkowiak wstrzymała się 
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od głosu 

12 Andrzej Okupniak za 

13 
Marek Samulczyk wstrzymał się od 
głosu 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski wstrzymał się od głosu 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 6 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 12/ – UCHWAŁA NR XXXVI/280/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 1 października 
2021 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2021 rok. 
/zał nr 13/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
 
 
Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń 
na lata 2021-2036 przedstawił Skarbnik Miasta, Mirosław Stromczyński.: 
 
Zmiany w WPF wynikały ze zmian w budżecie Miasta. 
 
Projekt uchwały opiniowały trzy (3) Komisje Rady: Budżetu i Finansów, Komunalna, 
Organizacyjno-Prawna. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 
 
 
Dyskusji nie było. 
 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawkami. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 
Iwona Kaczmarek wstrzymała się od 
głosu 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy wstrzymała się od głosu 

10 Monika Nawrot  wstrzymała się od głosu 
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11 
Małgorzata Nyćkowiak wstrzymała się 
od głosu 

12 Andrzej Okupniak za 

13 
Marek Samulczyk wstrzymał się od 
głosu 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski wstrzymał się od głosu 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 
Elżbieta Zapłata-Szwedziak wstrzymała 
się od głosu 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 7 
radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

/zał nr 14/ – UCHWAŁA NR XXXVI/280/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 1 października 
2021 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2021 rok. 
/zał nr 15/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
 
 
  
Ad. 9. /zał nr 16/ - Roczne sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Ad. 10. Sprawozdania kwartalne Komisji Rady z bieżących prac za okres:  
lipiec, sierpień, wrzesień  : 
 
/Zał. nr 17/ -Sprawozdanie kwartalne Komisji Komunalnej. 
/Zał. nr 18/ -Sprawozdanie kwartalne Komisji Budżetu i Finansów. 
/Zał. nr 19/ -Sprawozdanie kwartalne Komisji Sfery Społecznej. 
/Zał. nr 20/ -Sprawozdanie kwartalne Komisji Organizacyjno-Prawnej. 
/Zał. nr 21/ -Sprawozdanie kwartalne Komisji Ochrony Środowiska. 
/Zał. nr 22/ -Sprawozdanie kwartalne Komisji Rewizyjnej. 
 

Ad. 11. /Zał. nr 23/ - Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Pytań nie było. 

 

Ad. 12. /Zał. nr 24/ - Sprawozdanie  Burmistrz Miasta Luboń o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 

 

Pytania: 
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Do sprawozdania Burmistrz Miasta pytanie miał radny Marek Samulczyk: Pytanie 
dotyczyło pkt 13 sprawozdania Pani Burmistrz, tj. udziału w spotkaniu z zastępcą Prezydenta 
Poznania Bartoszem Gussem i włodarzami kilku gmin powiatu poznańskiego dot. spraw 
związanych z Aquanet S.A. organizowanym przez UMP. Radny poprosił o podanie szczegółów 
spotkania. 

 

Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska odpowiedziała radnemu, że spotkanie dotyczyło 
nowej taryfy za wodę i odprowadzanie ścieków. Nowa taryfa, która jest w tej chwili zatwierdzana 
przez Wody Polskie.  Wody Polskie wymusiły na Spółce Aquanet złożenie wniosku taryfowego, 
który wprowadza jednolitą stawkę dla wszystkich gmin, tj.  akcjonariuszy Spółki. Tym samym 
ujednolicają stawkę za odbiór ścieków. Konieczne było wprowadzenie dla Miasta Poznania, 
Miasta Lubonia i dla Suchego Lasu podwyżki stawek, które do tej pory nas obowiązywały. 
Negatywną reakcję ze strony  władz Miasta Lubonia wywołał fakt, że nasi mieszkańcy będą 
musieli ponosić wyższe koszty tylko dlatego, że Wody Polskie zażądały do wglądu stawki. Do 
tej pory uzgodnienia między akcjonariuszami były takie, iż w zależności od kosztów odbioru tych 
ścieków stawka jest zróżnicowana dla gminy i będą w jednej zlewni z Poznaniem. Od tej pory 
będziemy musieli do czasu złożenia przez akcjonariuszy ponownego wniosku taryfowego i 
próby przeforsowania uzyskania zgody na dotychczasową politykę spółki, uzgodnioną między 
akcjonariuszami, ponosić wyższy ciężar z tego tytułu. Stąd nie zgadzając się z takim stanem 
rzeczy negocjowaliśmy z pozostałymi akcjonariuszami ewentualne skutki wpływu podwyżki 
taryf. W tej chwili procedowane są i uzgadniane wszelkie inwestycje realizowane na terenie tych 
gmin, które korzystają, ponieważ będą miały niższe stawki za odbiór ścieków naszym kosztem i 
analizujemy wszystkie inwestycje, czy są opłacalne oraz czy je podejmować. Ewentualnie czy 
zawieszać je do czasu uzgodnienia nowej taryfy, która pozwoliłaby nam powrócić do 
praktykowanej od lat i uzgodnionej pomiędzy gminami, akcjonariuszami Aquanet polityki w 
zakresie stawek za odbiór ścieków. 

 

 

Więcej pytań do sprawozdania Burmistrz Miasta z działań podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym nie było. 

 

 
Ad. 13. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Paweł Krzyżostaniak zwrócił się do Przewodniczącej i wysokiej Rady, żeby 
podziękować podczas sesji Mieszkańcom Lubonia, którzy licznie wzięli udział w tegorocznej 
akcji sprzątania świata w naszym mieście. Akcja miała miejsce na plaży miejskiej, a udział 
mieszkańców przerósł najśmielsze oczekiwania. Była to rekordowa frekwencja, patrząc i 
porównując z akcjami, które miały miejsce jak w poprzednich edycjach. Bardzo licznie dopisała 
młodzież lubońska, która pojawiła się pod opieką wychowawców, nauczycieli, którzy widać 
zmobilizowani młodzież do tak licznego przybycia. Aura pogodowa była fatalna i zdecydowanie 
nie dopisała, dlatego tym bardziej należy się dla wszystkich uznanie. Organizatorem tego 
wydarzenia w naszym mieście było Forum Obywatelskie i należy w tym miejscu podkreślić, że 
ta organizacja była rzeczywiście udana. Jest to ciekawe wydarzenie i szczególne 
podziękowania pan Paweł Krzyżostaniak skierował pod adresem radnej, Magdaleny 
Kleczewskiej, która była w tym roku koordynatorem przedsięwzięcia. Bardzo serdecznie 
podziękował. 

 

Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska podziękowania złożyła radnemu Bogdanowi 
Tarasiewiczowi, który wspiera Miasto w kontaktach i współpracy z ENEĄ. W tej chwili staramy 
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się o zakończenie inwestycji, monitoringu na skrzyżowaniu Wschodniej / Wojska Polskiego, 
gdzie aktywnie radny tę inwestycję wspiera. Serdecznie podziękowała. 

 

Radna Magdalena Kleczewska podziękowała wszystkim za liczne przybycie i powiedziała, że 
zebrano 195 kg (słownie: sto dziewięćdziesiąt pięć kilogramów) śmieci, co pokazuje, że z roku 
na rok śmieci jest mniej, a akcje nadal są potrzebne. Podziękowała. 

 

Radny Piotr Izydorski podziękował i pogratulował radnej Magdalenie Kleczewskiej za 
organizację wydarzenia i osiągnięty sukces. 

 
Na koniec Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska podała terminy sesji Rady 
zaplanowanych do końca roku 2021.: 

28 października 
25 listopada 
16 grudnia  
 

Ad. 14.  Przyjęcie protokołu  sesji nr XXXIV. 

 

Uwag nie było 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła głosowanie 
nad przyjęciem protokołu sesji nr XXXIV: 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 
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Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem protokołu sesji nr XXXIV/2021 głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   
wstrzymało się od głosu 0 radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
/zał nr 25/ - Głosowanie nad przyjęciem protokołu. 
 
 
 

Przyjęcie protokołu  sesji nr XXXV. 

Uwag nie było 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła głosowanie 
nad przyjęciem protokołu sesji nr XXXV: 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Woźniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem protokołu sesji nr XXXV/2021 głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   
wstrzymało się od głosu 0 radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
/zał nr 26/ - Głosowanie nad przyjęciem protokołu. 
 

 

 
 
Ad. 15. Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zakończyła obrady o godz. 18:57 i 



20 

 

zamknęła XXXVI sesję Rady Miasta Luboń.  
 

 

Załączniki: 
/zał nr 1/ – Porządek obrad. 
 
/zał nr 2/- Głosowanie w sprawie przyjęcia zmian w porządku obrad. 
 
/zał nr 3/ – Porządek obrad po zmianach. 

 

/zał nr 4/ – UCHWAŁA NR XXXVI/276/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 1 października 
2021 r. w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia udzielających tymczasowego schronienia 
w schroniskach dla osób bezdomnych i schroniskach dla osób 
bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 
 
/zał nr 5/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 6/ – UCHWAŁA NR XXXVI/277/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 1 października 
2021 r. w sprawie określenia przystanków komunikacji i dworców, którymi właścicielem 
lub zarządzającym jest Miasto Luboń oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 
 
/zał nr 7/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 8/ – UCHWAŁA NR XXXVI/278/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 1 października 
2021 r. w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej  Lubelska w Luboniu. 
 
/zał nr 9/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 10/ – UCHWAŁA NR XXXVI/279/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 1 października 
2021 r. w sprawie opłaty skarbowej. 
 
/zał nr 11/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 12/ – UCHWAŁA NR XXXVI/280/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 1 października 
2021 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2021 rok. 
 
/zał nr 13/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 14/ – UCHWAŁA NR XXXVI/280/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 1 października 
2021 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2021 rok. 
 
/zał nr 15/ – Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
 
/zał nr 16/ - Roczne sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
/Zał. nr 17/ -Sprawozdanie kwartalne Komisji Komunalnej. 
 
/Zał. nr 18/ -Sprawozdanie kwartalne Komisji Budżetu i Finansów. 
/Zał. nr 19/ -Sprawozdanie kwartalne Komisji Sfery Społecznej. 
 
/Zał. nr 20/ -Sprawozdanie kwartalne Komisji Organizacyjno-Prawnej. 
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/Zał. nr 21/ -Sprawozdanie kwartalne Komisji Ochrony Środowiska. 
 
/Zał. nr 22/ -Sprawozdanie kwartalne Komisji Rewizyjnej. 
 

/Zał. nr 23/ - Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

/Zał. nr 24/ - Sprawozdanie  Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 

 

/zał nr 25/ - Głosowanie nad przyjęciem protokołu nr XXXIV. 
 
/zał nr 26/ - Głosowanie nad przyjęciem protokołu nr XXXVI. 
 
 
 
 
 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Luboń      Protokolant 
 
Teresa Zygmanowska        Dominika Kędziora 
 
 
 
 
 

 
 
 


